



Prosjektgruppe for WSA EM 2017

Møte nr 7/2016

Sted: Mortens Kro på Gjelleråsen

Dato: 11.04.2016

Kl: 17:00

Distribusjon/ deltakerliste:

Navn:		Telefon	E-post	Deltatt
Johnny Blingsdalen	NSHK	90029092	johnny@atlant-entreprenor.no	X
Øyvind Aas	NP	90542375	oe-aas3@online.no	X
Stine Oppegaard	NSHK	90859638	Stine.Oppegaard@nfi.no	X
Tora Kleven	NSHK	62598426	vjorg@online.no	X
Line Marie Løw	NSHK	92821979	l.m.low@medisin.uio.no	X
Marit Ånes	NP	46954637	marit.aanes.ma@gmail.com	
Åshild Kolbu	NP	93494690	ashild83@gmail.com	X
Gisle Uren	NP	91727477	gisle@rennfokk.no	
Tone Lise Vilje	NP	47933054	tonelisevilje@gmail.com	X
Anna Sofie Mørland	NP	45401419	sofie-mo@online.no	X
Olav Rønsdal	NSHK	95434275	ronsdal@hotmail.no	
Svein Erik Teslo	NSHK	97478544	Svein.Erik.Teslo@elverum.kommune.no	X
Marius Hagen	NAMK	90169741	solbergmutt@gmail.com	X
Anita Skagen	NAMK	99593132	leder@namk.no	X
Vibeke Lothe	NAMK	99162066	Vibbel86@hotmail.com	
Kopi til:				
Jan Kolpus	NSHK		kolpus@live.no	-
Lina Stabbetorp	NSHK	95932045	linastabbetorp@gmail.com	

Pkt:	Sak:	Ansvar:	Annet:
0	Formål: Avklare status spesielt i forhold til manglende tilbakemelding fra WSA.	WSA	
1.0	Kommunikasjon med WSA Vi sendte bekreftelse på at vi hadde fremskaffet nytt arrangementssted i januar, lokasjon ble godkjent av WSA den 18 februar. Etter dette fikk vi en forespørsel den 22 februar, der de ønsket utsettelse av arrangementet, etter samtaler med Olympiaparken, fikk vi bekreftet 1 ukes utsettelse til Uke 7, 2017 – mandag 13. til søndag 19. Februar , muntlig den 4. april, bekreftet pr. e-post den 5. april. WSA uttrykte ønske om ytterligere utsettelser, noe som dessverre ikke er mulig, den 11. april aksepterte WSA den nye datoen. (like før dette møtet). Derfor konkluderte vi på møtet, at forberedelsene fortsetter. Vi trenger fortsatt mer tilbakemeldinger fra WSA, og		

	<p>avventer utarbeidelse av organisasjonsplan til dette er på plass.</p> <p>Line sender en ny e-post til WSA, og ber om å få oversendt et kontraktsforslag, slik at alle kort kommer frem på bordet. Vi må konkret sette tidsfrist for den skriftlige avtalen med dem. Vi ber om at avtaleutkast er oss i hende senest 15. Mai og at signering forutsettes innen 1. juli 2016, dette grunnet leieavtalen på Lillehammer, samt arbeidet med sponsoravtaler.</p>	Line M. Løv	
2.0	<p>Logo.</p> <p>Denne er fortsatt ikke på plass, det viser seg at digitaliseringen av tegningen ikke er så enkelt som tidligere antatt.</p>	Tone Lise Vilje følger opp	
3.0	<p>Program.</p> <p>Vi avventer tilbakemelding fra WSA, vedr. oppstart onsdag med åpningsseremoni, og prolog for MD torsdag kveld.</p>	Line M. Løv følger opp	
4.0	<p>Fremdrift planlegging:</p> <p>Stadion kart (ikke hele løypenettet), første utgave foreligger, men det må anvises flere punkter, så som wc, vannuttak, løyperetning, grillplass, kiosk, samlingshall, veterinærbu etc.</p> <p>Punkt 11.1 Pris medlemskap i NSHK for medlemmer fra NP og NAMK, her mangler avklaring.</p> <p>Vi avventer ytterligere planlegging som ikke er direkte tilknyttet detaljer i en skriftlig avtale med WSA.</p>	Åshild Kolbu NSHK styret	
5.0	<p>Andre saker diskutert:</p> <p>Tidtakingssystem, testing på neste Dørstokkmila.</p>		

Referent: Johnny - 17.04.2016